



Waterschap
Rivierenland

Besluitenlijst van de vergadering van het Algemeen Bestuur d.d. 24 februari 2017, aanvang 14.00 uur.

Deelnemers: R.W. Bleker (voorzitter), Z.C. Vonk (secretaris-directeur), P. Aanen, A. Bassa, J. Bikker, P.J.J.M. van den Bosch, R.G.C.M. Cruijssen (tot 15.45 uur), H.P. Drost, W. van Dijk, mw. H.W. Fokker, R.C.J. Geertzen, mw. M.C. de Graaf-Groeneveld, M.H.M. Gremmen, F.C. Harbers, G.V. den Hartog, mevr. M.E.A. van Hulsentop-van der Linden, H.H.R. van Loenen Martinet, H.M.G. Mulder, A.H. van der Netten van Stigt, G.J.A. Nieuwenhuis, J. Opschoor, H. van 't Pad, B. de Peuter, mw. A.M. van Putten, mw. H. Roorda (tot 16.00 uur), T. Stam (tot 15.40 uur), mw. J. Visser-Kieboom, F.C. Vorselman, L.P.G. de Wildt, D. van Zanten en A.W. Zwarteveen

Afwezig: G.M.D. van Eeuwijk

Opgesteld door: J.P.G.M. van Gils

1. Opening

Bericht van verhindering is ontvangen van de heer Van Eeuwijk.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Trekking stemnummer

De rondvraag vangt aan bij nummer 11 van de presentielijst, mevrouw De Graaf-Groeneveld.

4. Vaststelling besluitenlijst van de AB-vergadering d.d. 25 november 2016

De besluitenlijst van de AB-vergadering van 25 november 2016 wordt overeenkomstig het concept vastgesteld.

Naar aanleiding van:

- De toezeggingen zijn uitgevoerd of komen terug in de volgende commissievergaderingen;
- Op een vraag van de heer Aanen over de gewenste wijziging van de site van het Prins Bernhard Cultuurfonds antwoordt heemraad Nieuwenhuis dat reeds actie ondernomen is om de site te corrigeren; het Gelderse Waterschapsfonds heeft betrekking op de gebieden van de Gelderse waterschappen, dus ook de delen van de waterschappen die buiten de provincie Gelderland zijn gelegen;
- De heer Mulder meldt dat hij niet langer zal optreden als voorzitter van de fractie VVD/AWP; de heer Van den Bosch zal voortaan als fractievoorzitter fungeren.

5. Mededelingen

- De voorzitter meldt het overlijden van Willem van der Linde; hij is jarenlang actief geweest als bestuurder van diverse rechtsvoorgangers van WSRL en heeft ook nog zitting gehad in het overgangsbestuur van WSRL ten tijde van de fusie.

- Gemeld wordt dat een stamboomonderzoek wordt uitgevoerd door het Regionaal Archief Rivierenland naar de rechtsvoorgangers van WSRL.
- Er is een vacature ontstaan in de bezwarencommissie Algemene wet bestuursrecht; naar verwachting zal benoeming van een nieuw lid kunnen plaatsvinden door het AB in de vergadering van 23 juni 2017.
- De AB-bijeenkomst ter voorbereiding op het strategisch communicatieplan zal plaatsvinden op vrijdag 7 april 2017 van 13.00 tot 15.00 uur.
- Tijdens de 2-daagse AB-excursie op 11 en 12 oktober a.s. zal een bezoek worden gebracht aan waterschap Vallei en Veluwe.
- Heemraad Den Hartog meldt een kleine vertraging bij de start van het project Molenkade; naar verwachting zal de start nu plaatsvinden eind maart/begin april.
- Tevens meldt heemraad Den Hartog dat tijdens een informatieve bijeenkomst van de commissie Waterveiligheid uitleg zal worden gegeven over de nieuwe normering, het dijkversterkingsproces en de consequenties van de toepassing van innovatieve technieken; deze bijeenkomst, die ook toegankelijk is voor de overige AB-leden, zal eind maart/begin april worden ingepland.
- Er wordt met instemming kennis genomen van de (later toegezonden) memo over de Investeringsagenda t.b.v. de kabinetsformatie 2017; de voorzitter zal de gemaakte opmerkingen, o.a. over de vereiste aandacht voor de eigen waterschapsthema's, over de verruiming van de EMU-tekortruimte, over de kosten voor de waterschapsverkiezingen en over de onhaalbaarheid voor WSRL om de doelstelling klimaatneutraal te vervroegen van 2030 naar 2025, meenemen naar de Ledenvergadering van de Unie op 3 maart 2017; hij krijgt hierbij het mandaat om afhankelijk van het verloop van deze vergadering en de inbreng van de andere waterschappen een standpunt namens WSRL in te brengen.

6. Ingekomen stukken

De (later toegezonden) brief van de Unie van Waterschappen d.d. 10 februari 2017 inzake de stand van zaken Aanpassing Belastingstelsel waterschappen wordt voor kennisgeving aangenomen.

7. Koers klimaatadaptatie

Na beantwoording van enkele vragen en na enige discussie, o.a. over "peil volgt functie", verklaart heemraad Gremmen desgevraagd dat het voorliggende voorstel uitsluitend betrekking heeft op de koersbepaling klimaatadaptatie. Mogelijke voorstellen m.b.t. onder andere de financiële consequenties van deze koersbepaling zullen later aan het Algemeen bestuur ter besluitvorming worden voorgelegd. Verder zegt hij toe dat, bijvoorbeeld tijdens een themabijeenkomst, de eerste ervaringen met de pilotprojecten klimaatadaptatie met het AB zullen worden gedeeld.

Met inachtnaam hiervan wordt vervolgens unaniem ingestemd met de koers klimaatadaptatie.

8. Zomerschouw Land van Heusden en Altena

Een door de fractie Bedrijven ingediende motie wordt besproken en na enige discussie ook weer ingetrokken.

Vervolgens wordt de memo "feitenrelaas en juridisch kader besluitvorming zomerschouw" voor kennisgeving aangenomen en wordt ingestemd met de voorliggende brief aan het bestuur van de ZLTO afdeling Altena-Biesbosch.

9. Evaluatie nieuwe werkwijze bestuurscommissies

Ingestemd wordt met de door de “Commissie van drie” geformuleerde aanbevelingen met dien verstande dat het aanvangstijdstip van de vergaderingen van de commissies Watersysteem en Waterketen blijft staan op 15.30 uur, tenzij de agenda aanleiding geeft om het aanvangstijdstip te wijzigen in 16.00 uur.

10. Toetreding waterschap Hunze en Aa's en wijziging Gemeenschappelijke regeling Het Waterschapshuis

Conform advies besloten.

11. Onderzoeksplan Doelmatigheids- en Doeltreffendheidsonderzoek 2017 Waterschap Rivierenland

Conform advies besloten.

12. Rondvraag

- De heer De Wildt vraagt of er naar aanleiding van de stremming bij de stuw van Grave nog claims door WSRL zijn ontvangen; de voorzitter meldt dat dit niet het geval is; verder geeft hij aan dat door WSRL bij Rijkswaterstaat ter zake aangedrongen is op een grondige evaluatie;
- Mevrouw Van Putten informeert of het advies van de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed over het nieuwe bezoekerscentrum van het SWEK te Kinderdijk nog gevolgen heeft voor de plannen van WSRL m.b.t. het J.U. Smitgemaal; de voorzitter geeft aan dat e.e.a. onderzocht wordt, indien daartoe aanleiding is zal de commissie Middelen worden geïnformeerd;
- De heer Van den Bosch vraagt naar de onderwerpen voor de themabijeenkomst op 6 maart 2017 en maakt een compliment voor de wijze waarop WSRL de vogelpest heeft aangepakt; de voorzitter meldt dat de onderwerpen voor de themabijeenkomst burgerparticipatie en innovatie zijn;
- De heer Aanen benadrukt dat zijn fractie het een goede zaak vindt dat de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed alle plannen m.b.t. Kinderdijk integraal tegen het licht houdt;
- De heer Drost vraagt nadere informatie over de problemen die er blijkbaar zijn met de asfaltlaag op delen van het dijkversterkingsproject Kinderdijk-Schoonhovenseveer; heemraad Den Hartog antwoordt dat inderdaad op enkele plaatsen sprake is van vervorming in het asfalt, het onderzoek loopt en de commissie Waterveiligheid zal geïnformeerd worden over de uitkomsten van dit onderzoek;
- De heer Van Loenen Martinet wijst erop dat de in de commissie Waterveiligheid van 30 januari 2017 gevraagde pilot om te onderzoeken of met kleine aanpassingen in de beheervoorwaarden sneller de soortenrijkdom kan worden vergroot met behoud van erosiebestendigheid niet terugkomt op de actiepuntenlijst van die vergadering; verder wil hij graag nadere informatie over de wijze waarop het CDH omgaat met adviezen van de Adviescommissie Awb; de voorzitter zegt toe dat hierop in een vergadering van de commissie Watersysteem nader zal worden ingegaan.

13. Sluiting

De vergadering wordt gesloten omstreeks 16.30 uur.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het Algemeen Bestuur van
Waterschap Rivierenland d.d. 21 april 2017.

De secretaris-directeur,

Ir. Z.C. Vonk

De voorzitter,

Ir. R.W. Bleker